
Z Á P I S 

z jednání Rady dětí ZŠ Nerudova, České Budějovice 

 

Datum konání: 5. 11. 2021 

 

Obsah jednání: 

1. Z navrhovaných kandidátů na jmenování předsedy a místopředsedy Rady dětí -  Karolína Žuczkowská, Jiří 

Peterka, Dominik Šedivec, Renata Míková, Stela Šafránková a Barbora Pavlíčková - byla většinou hlasů za 

předsedu zvolena Barbora Pavlíčková z 8.B a za místopředsedu Dominik Šedivec ze 7.E.  

2. Žáci se dotazovali, zda dojde k obnovení provozu školního bufetu. Provozovatel však prozatím oznámil, že 

s otevřením nepočítá. 

3. Žákům bylo sděleno, že se plánuje: 

- oprava projektoru v učebně 7.E v Č2. 

- dokoupení odpadkových košů na dívčích WC v budově Čéčova. 

- oprava zámků na WC v budově Čéčova. 

- do učebny Vv v budově Nerudova projektor. 

- šatní skříňky v budově Čéčova. 

4. Žáci 8. a 9. tříd  žádají o přípravu časového harmonogram při výdeji jídel v úterý a ve čtvrtek tak, aby se žáci 

těchto ročníků stihli naobědvat před odpoledním vyučováním. 

5. Byla projednána možnost přespání žáků ve škole. Toto je možné za předpokladu účasti třídního nebo 

jakéhokoliv učitele a tematického programu. 

6. Projednána podpora útulku pro psy. Žáci na příštím jednání Rady navrhnou konkrétní útulek, který bude 

podpořen z prostředků získaných sběrem. 

7. Navržena možnost výroby vánočních přání pro klienty Domova seniorů v Nerudově ulici.  

 

Termín příštího jednání Rady dětí ZŠ Nerudova: 3. 12. 2021 v 7:20 hod. 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Šedivá 


